



# 2015 MULTICULTURAL FESTIVAL ARTS AND CRAFTS SHOW

## Parade Of Nations For The Developmentally Challenged

# FESTIVAL MULTICULTUREL ET SALON D'ARTS ET D'ARTISANAT 2015

## De La Parade Des Nations Pour Les Affligés De Déficience De Développement

Festival partners / Partenaires du festival



**Native North American Traveling College**

## African, Caribbean And International Association Of Eastern Ontario

On 17<sup>th</sup> October, 11:00<sup>AM</sup> to 6:00<sup>PM</sup>, and 18<sup>th</sup> 11:00<sup>AM</sup> to 4:00<sup>PM</sup> 2015, at the **Cornwall Civic Complex**.  
Admission \$5.00 - Children under 12 free. Members of Parade of Nations \$4.00, Group rate 5 adults \$20.00.  
For info call 613-936-6873 or visit [www.paradeofnations.com](http://www.paradeofnations.com)

**PEOPLE WITH SPECIAL NEEDS - FREE**

Le 17 octobre 2015 de 11 h à 18 h et le 18, de 11 h à 16 h, au **Complexe civique de Cornwall**. Prix d'entrée 5.00 \$ - Enfant en dessous de 12 ans gratuit. Membre de la parade des nations 4.00\$ Groupe de 5 adultes 20,00\$. Pour information composez le 613-936-6873 ou visitez [www.paradeofnations.com](http://www.paradeofnations.com)

**INDIVIDUS AYANT DES BESOINS SPÉCIAUX - GRATUIT**

**Culturel Costume And Outfit Exhibits Contest - adults and children.** Sunday at 12:30 registration starting at 11 am. Wear or display it. The more you know about your costume or outfit the better the chance to win a trophy.

**Concours - costume national et tenue culturelle - adultes et enfants.** Dimanche à 12h30; les inscriptions commenceront à 11 heures. Porter ou présenter le costume ou la tenue. Plus vous en savez sur votre tenue, meilleure est la chance de gagner un trophée.

**Win Costume Jewellery: Trivia Contest - Origins Of English Expressions - The winners get to choose jewellery, courtesy of Terry Lynn O'Bryne. Trivia all weekend between performances.**

**Gagnez Des Bijoux De Fantaisie: TRIVIA - Origines d'expressions anglaises - Les gagnants choisissent des bijoux, gracieuseté de Terry Lynn O'Bryne. Trivia tout le week-end entre les performances.**

**Children activities: Slot car racing and face painting**

**Activités pour enfants: Courses de voitures télécommandées et peinture sur visage**

Diamond Sponsor - Commandites Diamand



Gold Sponsors - Commandites Or / Performers and Volunteers - Interprètes et Bénévoles

